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Förslag till dagordning

1 Årsmötets öppnande

2 Fråga om mötet utlysts på rätt sätt

3 Fastställande av dagordning

4 Val av ordförande samt sekreterare för mötet

5 Val av justeringsmän tillika rösträknare som jämte ordförande skall 
justera protokollet

6 Styrelsens verksamhetsberättelse samt balans- och resultaträkning för 
det senaste verksamhetsåret. Kommittéernas verksamhetsberättelse.

7 Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste 
räkenskapsåret

8 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser

9 Fastställande av medlemsavgiften för 2024/25

10 Fastställande av budget och verksamhetsplan för det kommande 
verksamhetsåret

11 a Val av ordförande på 1 år

b Val av 3 styrelseledamöter på 2 år

c Val av 2 styrelsesuppleanter på 1 år

d Val av 2-3 revisorer jämte suppleant på 1 år

e Val av 3 ledamöter i valberedningen på 1 år, av vilka en skall vara

sammankallande

f Beslut om val av ombud till SDF-möten

g Val av ordföranden till kommittéerna

12 Behandling av eventuella motioner och framställningar från styrelsen

13 Övriga frågor av icke beslutande karaktär

a Årets funktionär, årets ledare

b Ev landslagsuppdrag

c Ev avtackningar styrelsen och ledare

d Övriga frågor

14 Avslutning
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Organisation
STYRELSEN
Ordförande Reinhold Andefors
Vice ordf/v kassör Christer Wallin
Kassör Henrik Eriksson
Ledamöter Malin Fredriksson

Niklas Henriksson
Nicklas Johansson
Jens Nilsson

Suppleanter Jens Lundbäck
Patrik Nilsson

Revisorer Kent Bodlund
Eskil Johansson
Olof Sandlund

Revisor suppleant Jonas Qvist

Anställda Anette Söderlund, 100%
Anette Vikström, 100%,
(slutat 9/1 2023)

LEDARE
Herr Mats Rönnqvist, tränare

Pär Nilsson, tränare
Mikael Öhman, lagledare/material
Sergei Noujdinov, material
Sara Ekman, läkare

Dam Mattias Snäll, tränare
Emil Vallin, tränare
Lennart Alm, lagledare
Johan Lambertsson, material
Erik Sandin, material

Div 1 Magnus Johansson, tränare

F17 Lennart Alm, tränare

P14/16 Jonas Henriksson, tränare
Joakim Persson, tränare
Mats Rönnqvist, tränare

P12/13 Olov Englund, tränare
Anders Fredriksson, tränare
Jonas Berglund, tränare

Bandykul/Skridskokul: Mattias Snäll
Personal
Anette S
Anette V

STYRELSEN
7 ledamöter

2 suppleanter

AU
Reinhold
Christer
Henrik

Arena- & 
lotterikommittén

Tävlingskommitté herr

Tävlingskommitté dam

Ungdomskommittén
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Styrelsen har ordet
De tre senaste säsongerna har varit speciella. Efter
de två pandemisäsongerna följde säsongen
2022/23 som framför allt ekonomiskt präglats av
världsmarknadsläget med dyrare matchrelaterade
kostnader samtidigt som näringslivet har tagit
försiktighetssteg bakåt för att konsolidera sin var-
dag. Det ser vi inom föreningslivet i färre och
mindre sponsring.

Samhällets och näringslivets stöd till föreningslivet
är helt avgörande för att idrottsrörelsens före-
ningsliv med ungdomar, ledare, funktionärer och
förtroendevalda tillsammans ska kunna förverkliga
visioner och mål i sina roller som samhällsbyggare.
Föreningslivet är en allt viktigare byggsten i ett
modernt samhälle.

Kalix Bandy är den idrottsförening i kommunen
som har lagverksamhet högst upp i de nationella
seriesystemen, ett herr- och ett damlag i allsven-
skan, serier under elitserierna.

Herrlaget stod inför vinterns seriespel inför en liten
generationsväxling vilket märktes i att jämna
matcher som senaste åren vunnits med något mål
nu förlorades knappt. Men de yngre som
matchades in i laget gjorde det fantastiskt bra med
många glädjestunder på FOMAB Arena.

Det allsvenska damlaget likaså, laget tappade inför
säsongen de senaste årens bästa målskytt men här
klev andra spelare fram och tog för sig. Precis som
för herrlaget förlorades några jämna matcher men
det här damlaget klarade utmaningarna, växer
taktiskt och tekniskt i sitt spel.

Inför säsongen, i augusti, ställdes föreningen inför
ytterligare två utmaningar.

Vår samverkansförening Karlsborgs BK beslutade
att lägga ner ditt division 1-lag, i vilket Kalix Bandys
juniorer har spelat de senaste säsongerna, så med
kort varsel registrerades laget Kalix Bandy U som
tog över verksamheten. Att se till att juniorerna har
ett lag att utvecklas i är en kritisk framgångsfaktor
och överlevnadsfråga för föreningen.

Inför den kommande säsongen måste de ansvariga
för division 1-laget tillsammans med spelarna
komma överens om hur de ska ta ansvar för både
verksamheten och lagets ekonomiska förutsätt-
ningar.

Samtidigt erbjöds föreningen att delta i bandy-
förbundets nationella satsning på F17-lagen med
två sammandrag fredag till söndag i Stockholm och
Finspång. Här visade det sig att våra målmedvetna
bandytjejer är fantastiskt duktiga, de spelade jämnt
med i stort sett alla lag. För dessa två lag innebar
det att kostnader som inte var budgeterade tillkom
och det har påverkat föreningens likvida situation
under säsongen.

Kalix Bandy har även tillsammans med Svenska
Bandyförbundet och SISU Norrbotten fortsatt sam-
verka för att starta upp ungdomsbandyn i Luleå där
Bergnäsets AIK har tagit bandybollen.

Förutom det traditionella styrelsearbetet lägger
föreningen tid och kraft på att förverkliga den
mångåriga drömmen om en multiarena för bandy
inomhus (se rapport från framtidskommittén) till-
sammans med kommunen och övriga förenings-
livet.

Föreningen lever efter bandyförbundets värde-
grund om Trygg Bandy och har en uppdaterad
drogpolicy som föreningens alla aktiva och ledare
ska följa.

En annan viktig utvecklingsfråga (som vi måste bli
bättre på) är utbildning av föreningens ledare och
spelare, utbildningar som bandyförbundet erbju-
der. En större kunskap och nya impulser ökar själv-
förtroendet och skapar en framtidstro som smittar
av sig till alla engagerade inom bandysporten.

Ett stort tack till föreningens aktiva, ledare, funk-
tionärer, medlemmar, kanslisten Anette Söderlund,
sargvakten Stefan Vikström och föreningens sam-
verkanspartners som alla är viktiga för att verksam-
heten ska fungera.
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Reinhold Andefors Henrik Eriksson Malin Fredriksson

Niklas Henriksson                                    Nicklas Johansson Jens Nilsson

Christer Wallin Jens Lundbäck, supl Patrik Nilsson, supl



Kommittéerna
Arena- /Lotterikommittén
Fyra stycken lotterier har varit igång under
säsongen:
- Andelslotteri
- Matlotteri
- Exklusiva lotteriet
- 50/50-lotteriet
Samt Charklotteriet under dam matcherna som
Nordchark sponsrat.

Ett stort tack till alla spelare, ledare, funktionärer
och övriga som hjälpt till med försäljningen på olika
sätt.

I juni -22 hade vi den årliga besiktningen av arenan
tillsammans med representanter från fritidsförvalt-
ningen och fastighetsförvaltningen. Fastighetsche-
fen berättade om arbetet med renoveringen av
kylanläggningen. Ett arbete som försenades och
resulterade i att banan inte kunde tas i bruk förrän
8/11.

Omklädningsrummen samt domarrummet i is-
hallens utbyggnad är renoverade och bland annat
har en kraftigare matta har lagts in.

Duvorna som flyttade in i tv-tornet inför säsongen
skapade ett stort problem, då webb-sändningarna
inte har kunnat nyttja tornet på hela vintern.
Produktionsteamet har i stället fått stå på VIP-
balkongen tillsammans med sponsorgästerna och
delvis nyttja klubbrummet under sändning.
Förutom det så är nedsmutsningen av fågelskit stor
kring damernas entré och trappan upp till klubb-
rummet.

Ett flertal funktionärer har under säsongen hjälpt till
att snöröja inför matcherna på VIP-balkongen,
handikapp läktaren mm. Samma gäng har också
ställt upp vid olika uppdrag som vi fått av sponsorer
och privatpersoner.

Ett stort tack till er alla funktionärer som hjälpt till
med olika sysslor i föreningsarbetet.

Arena-/lotterikommittén genom kansliet

Ekonomi-/Inköp-/marknad-/ 
arrangemangskommittén
Detta blev första säsongen som ekonomi/inköp
slogs ihop med marknad/arrangemangskommit-
tén, med förhoppningen att kunna stärka posi-
tionerna mot marknaden. Men den gångna
säsongen påverkades liksom fjolårets säsong av
sviterna från pandemin, även om matcherna kunde
spelas enligt den fastställda spelordningen.

Det var bland annat svårare att få företag till
sponsorträffarna vid herrmatcherna. Både till VIP-
lokalen och till grillkåtan. Företagen drar ner på
anslagen till föreningslivet, och det drabbar alla
föreningar i större eller mindre utsträckning.

Även den fysiska publiken sviker, många fick under
pandemin vanan att se matcherna via webb-
sändningarna. Det verkar som om den trenden
håller i sig, trots att det nu är möjligt att se de live.

Kommittén har bland annat jobbat med frågor
enligt nedan:

- Skylt-/ och dräktreklam, matcharrangemang
- Reklam bandytidning, matchprogram
- Målsponsring
- Info till sponsorer och samarbetspartners

-

Vi arbetar fortlöpande med att hitta nya sponsorer
och nya lösningar till samarbeten.

Även denna säsong har föreningen tagit hjälp av en
extern firma så Sune Nilsson kunnat arbeta mot
sponsorer med bland annat skyltreklam, mark-
nadsföringsavtal med NSD/NK och hjälpt dam-
/ungdoms verksamheten med sponsorer.

Stort tack till Jens Nilsson för hans hjälp med spon-
sorarbetet.

Ekonomi-/Inköp-/Marknad-
/Arrangemangskommittén
Henrik Eriksson, Christer Wallin
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Kommittéerna
Tävlingskommittén
Vi vänder blickarna tillbaka på en säsong där vi
slutade på 11:e plats, vi har blandat och gett när
det gäller prestationerna som lag. Förhoppningen
var väl ändå att vi skulle komma högre upp i
tabellen och samtidigt försöka bjuda på så bra och
attraktiv bandy som möjligt på vägen. Ambition och
resultat synkar inte alltid. En bidragande faktor till
resultatet är diverse skavanker som vi fick i
truppen, kännbart när truppen är begränsad.

Stöttning i form av spelare från div 1 laget fick vi ta
till i slutet av säsongen, när vi använde oss av ett
antal av deras spelare, som då fick känna på
allsvenskan. De gjorde det med den äran.

Något vi behöver fortsätta arbeta med i förenin-
gen är publikens närvaro. Vi tycker verkligen
bandyn är värd en större publik.

Arbetet med nästa säsongs trupp är påbörjad, dock
inte klar. Samtal med samtliga från den gångna
säsongens trupp är genomförda. Vi har en riktigt
bra stomme där vi hoppas att vi kan räkna in de
flesta i nästa säsongs trupp.

En viktig del inför fortsättningen är att se till att vi
fortsätter ha duktiga och engagerade ledare som
vill driva/leda laget framåt, även där fortskrider
vårt arbete.

Tävlingskommittén
Nicklas Johansson, ordf

Ungdomskommittén
Denna kommitté jobbar med ungdomsfrågor. Det
kan vara allt ifrån träningar, matcher, serier, cuper,
event av olika slag m.m.

De senaste säsongerna har varit utmanande för
ungdomsverksamheten. Under pandemin tappade
vi en del spelare främst på pojksidan, då rest-
riktionerna bromsade upp verksamheten. De
återstående har denna säsong erbjudits möjlighet
att träna/spela med klubbens div 1 lag alt träna i
det sammanslagna P12-16 laget. Tyvärr var det på
gränsen till för tunn trupp, så i slutändan fick vi
tacka nej till seriespel med P16 . Men lagen har
deltagit i cuper/träningsmatcher för P13 och P16.

Säsongens morot får vi anse vara Youth Star Cup i
Stockholm under februari, där föreningen deltog
med ett U14 lag. Då gruppspelet var slut låg laget
tvåa efter GT/76. Efter semifinal mot Edsbyn
möttes åter lagen i final, där Kalix besegrade GT/76
med 3-2.

På flicksidan har vi denna säsong kunnat ha vårt
F17 lag i seriespel Flickallsvenskan Norra. Det
spelades ur ekonomiska skäl som sammandrag i
Stockholm och Finspång. Tjejerna deltog dessutom
i en cup i Rättvik i början av säsongen. Några av
tjejerna har fått prova på allsvenskt spel under
säsongen.

Tyvärr misslyckades vi med att hitta en tränare till
det yngre flicklaget, några tjejer kunde gå upp och
spela F17, medan övriga tränade själva eller
slutade.
Bandykul/Skridskokul startade 7 december och har
tränat en gång/vecka under vintern. Där har
Mattias Snäll (tillika damtränare och spelare i
allsvenskan) haft huvudansvaret tillsammans med
olika medhjälpare från herr- och damlaget.

Ungdomskommittén genom kansliet
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Kommittéerna
Framtidskommittén
Visionen multiarena i Kalix Kommun
Elitföreningen Kalix Bandy med sina idag två
allsvenska bandylag är sedan början av 1990-talet
den förening i kommunen som har idrottslag
högst upp i de nationella seriesystemen. Visionen
om att kunna spela bandy inomhus har politiskt
lyfts inom kommunen sedan sekelskiftet och nu
driver föreningen visionen om tillskapandet av en
multiarena som både kan göra nytta inom
föreningslivet och näringslivet.
Följande tio punkter talar för en multiarena:
1
En projektgrupp är under bildande med intres-
senter från Kalix Bandy och näringslivet, en
grupp som stegvis knyter till sig viktiga nyckel-
personer ur trepartnerskapet offentliga, privata
och ideella aktörer med målsättningen att förädla
visionen multiarena till en samhällsviktig inve-
stering i kommunen.
2
En visionär ritning tas fram över aktuella om-
rådet i samband med den internationellt kända
byrån NORDMARKNORDMARK och de lokala
kändisarna Josefina Nordmark och Evelina Eng-
man.
3
Kalix Kommun saknar en arena i den här stor-
leken så behovet är stort och i tiden att kunna
förverkliga visionen. En multiarena blir en dörr-
öppnare och möjliggörare för hela civilsamhället,
inte bara för bandysporten, för tillskapandet av
stora regionala och nationella arrangemang och
aktiviteter.
4
För Kalix Bandy är det en dröm att spela bandy
inomhus, det önskar både flickor och pojkar,
damer och herrar. Och drömmen har för-
verkligats i många kommuner, idag finns 20
arenor och ytterligare 15 projekterade som byggs
de närmaste åren, i samverkan med Svenska
Bandyförbundets arena ansvarige Lars Wenner-
holm.
5
För Kalix har förutsättningarna att förverkliga vi-
sionen om en multiarena aldrig varit bättre än
vad den är nu och de närmaste åren. Den gröna
klimatrelaterade industrin- och samhällsomställ-
ningen med miljardinvesteringar de närmaste
åren kommer att göra stor nytta.

6
Den klimatrapport som SMHI presenterade i
september 2022 berättade med stora bokstäver
att klimatförändringarna fram till 2025 går dub-
belt så snabbt i norra Sverige som söderut. Det
medför att samhället redan idag måste tänka
klimatanpassning i sina investeringar. Klimatgrän-
ser flyttar sig norrut med en meter per dygn.
7
Stora hallars och arenors driftkostnader för el
och värme har närmast dramatiskt reducerats
med ny energiteknik för produktion och åter-
vinning. Redan idag kan stora byggnader leverera
ut så mycket el och värme på nätet att de kan
tvingas registrera sig som en producent.
8
Det finns ett kommunfullmäktigebeslut 2019-
05-15 med den framtida målsättningen att
koncentrera kommunens stora idrottsanlägg-
ningar till just det här utpekade området. Kalix
Kommun har den senaste tioårsperioden lyfts
fram som en av länets och periodvis även landets
bästa fritidskommuner, så den här utvecklingen
ligger i linje med dessa nomineringar.
9
Kalix Kommun är kända för att kunna arrangera
stora arrangemang inom både idrott, kultur och
näringsliv. Det ser vi inom skidsporten, som-
marens kulturarrangemang och 1980- och 1990-
talets näringslivsmässor. Kanske vi ser mässan
Kalix Expo 2.0 åter/nyskapas eller Barentsmässan
2.0 för öst-västlig handelsutveckling. Även en
mötesplats för lokala och regionala marknader
eller stora internationella och nationella musik
och kulturevenemang.
10
Kalix Kommun ligger mitt i det internationella
besöksområdet Lapland, mellan FinishLapland
och SwedishLapland, där Kalixområdet bygger
upp den underliggande besöksnoden Heart of
Lapland/Coastal Lapland som i sin tur är en del av
platsvarumärket Kalix.

Framtidskommittén
Reinhold Andefors, ordf
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Kommittéerna
Tävlingskommittén Dam
Vi började säsongen med en kickoff med de nya
tränarna/spelarna och laget i maj. Men några lag-
tävlingar och god mat på schemat.
Vår mediagrupp gjorde sedan en enklare presenta-
tion av spelarna/tränarna som publicerades på vår
Facebook och Instagram, det var mycket uppskattat.

Därefter började försäsongsträningen och förbere-
delserna inför seriepremiären mot IFK Rättvik och
Edsbyn 12 november. Tråkigt nog så hann vi bara
med två ispass på fullstor is innan nedresan, pga
problem med att få till bra is på FOMAB Arena även
detta år.

Vi fortsätter att jobba med marknadsföringen av
bandysporten. Vi har sänt alla (utom en) av våra
hemmamatcher på Youtube. Där har vi haft cirka 50
stycken tittare i snitt, som följt matcherna på live-
streamingarna. Totalt över säsongen drygt 3000
unika visningar på matcherna vi sänt.

Fyra spelare födda 2007-08 har deltagit i regionens
sammandrag för F16, tre blev sedan kallade till
Distriktlagsturneringen i Gubbängen (Stockholm) 23-
26 mars. Den fjärde spelaren fick även chansen i
efterskott, men valde att avstå. Laget slutade på en
fjärde plats efter straffavgörande i matchen om
bronspengen.

Ytterligare en till spelare från F17 laget har tagit klivet
upp till damlaget denna säsong.

Vi i kommittén är tacksamma för det engagemang
och kvalité de nya tränarna för säsongen, Mattias
Snäll och Emil Vallin, bidragit med i utvecklingen av
våra damspelare.

De har under säsongen haft flertalet teoripass varvat
mellan de vanliga träningarna. Tiina Vesala hade även
ett pass med mental coachning som var uppskattat.

Vi kan glädjande konstatera att tränarna är kon-
trakterade även för kommande säsong.

Laget har varit mer skadedrabbat än tidigare år,
vilket resulterat i att många spelare har fått prova
på andra positioner än vad de är vana vid, men vi
har ändå lyckats hålla på vår spelidé och har varit
det spelförande laget i många matcher.

Utmaningarna i år för damkommittén var de höga
drivmedelspriserna som fördyrade resekostnaderna
väsentligt. Det har även varit utmanande att lyckas
knyta till oss nya sponsorer för att täcka upp de
ökade kostnaderna. Vi lyckades ändå öka intäkter
och sponsring med ca 70000-80000 kr gentemot
förra säsongen.

Inför nästa säsong så tappar vi några spelare från
damtruppen. Någon går till elitserien samt en som
slutar, men vi fyller på med yngre från vårt F17 lag,
vi har en trupp på cirka 15 spelare i dagsläget.

Vi tappar även en ledamot i damkommittén, i
dagsläget är vi bara två stycken inför kommande
säsong. Där behöver vi stärka upp för att lyckas nå
våra mål.

Två spelare har blivit uttagna till F17-landslagets
observations trupp inför nästa säsong, det är riktigt
roligt och visar att vi har bra verksamhet i före-
ningen. Där behöver ungdomssektionen få mer
medel och resurser så det kan utvecklas vidare.

Ett stort tack till alla som bidragit i och runt dam-
lagets verksamhet denna säsong.

Damkommittén
Johan Lambertsson
ordf
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Årsredovisning

BALANSRÄKNING 2022/23 2021/22

TILLGÅNGAR
OMSÄTTNINGSTILLGÅNGAR
Likvida medel 23 465 31 836 
Kundfordringar 390 321 435 269 
Interimsfordringar 150 757 296 946 
Övr kortfristiga fordringar 29 047 46 979 
Varulager 173 131 22 094 
SA OMSÄTTNINGSTILLGÅNGAR 766 721 833 124

ANLÄGGNINGSTILLGÅNGAR
Byggnader 2 118 874 2 147 863
Inventarier 21 941 39 838
SA ANLÄGGNINGSTILLGÅNGAR 2 140 815 2 187 701

SUMMA TILLGÅNGAR 2 907 536 3 020 825

SKULDER
KORTFRISTIGA SKULDER
Leverantörsskulder 279 289 93 919
Interimsskulder 377 030 435 908
Övriga kortfristiga skulder 288 982 163 191
SA KORTFRISTIGA SKULDER 945 301 693 018

LÅNGFRISTIGA SKULDER
Övrig skuld 0 93 350

EGET KAPITAL
Balanserat resultat 2 234 457 2 222 633
Årets resultat (vinst) -272 222 11 824

SUMMA SKULDER & EGET KAPITAL 2 907 536 3 020 825

STÄLLDA PANTER
För egna skulder
Företagsinteckningar 500 000 500 000

Till årsmötets förfogande stående medel utgörs av följande:
Balanserat resultat 2 234 457
Årets resultat -272 222

1 962 235

Styrelsen föreslår att resultatet disponeras så att i ny räkning överförs 1 962 235 kr
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Årsredovisning

RESULTATRÄKNING 2022/23 2021/22

FÖRENINGENS INTÄKTER

Matchintäkter 124 122 176 341
Reklam & sponsring 1 963 646 2 189 199
Övriga intäkter 726 294 967 230
Erhållna bidrag/ersättningar m.m. 502 346 735 417

Summa föreningsintäkter 3 316 408 4 068 187

FÖRENINGENS KOSTNADER

Matchkostnader -1 567 541 -1 281 320 
Marknadsaktiviteter -68 977 -102 641 
Material/övriga kostnader -729 985 -1 016 010
Personalkostnader     1) -1 145 186 -1 578 616

Summa föreningskostnader -3 511 689 -3 978 587

AVSKRIVNINGAR

Avskrivning byggnader -57 582 -57 010
Avskrivning maskiner & inventarier -17 897 -17 899

Summa avskrivningar -75 479 -74 909

FINANSIELLA INTÄKTER & KOSTNADER

Ränteintäkter 40 0
Räntekostnader & liknande poster -1 503 -2 867

Summa finansiella intäkter/kostnader -1 463 -2 867

Årets resultat (förlust)      2) -272 223 11 824

1)  Personalkostnad herrlag ledare: 127 507 kr (125 015 kr), spelare 495 837 kr (938 508 kr)
Övriga anställda: 228 911 kr (238 776 kr) inkl ev bidrag. (Fjolårets siffror inom parentes)

2) Ungdom: Intäkter 228 580 kr, kostnader 281 564 kr = resultat -52 984 kr
Dam: Intäkter 262 441 kr, kostnader 339 524 kr = resultat -77 083 kr
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Budget

RESULTATBUDGET BUDGET UTFALL BUDGET
2023/24 2022/23 2022/23

FÖRENINGENS INTÄKTER

Matchintäkter 130 000 124 122 200 000
Reklam & sponsring 2 100 000 1 963 646 2 300 000
Övriga intäkter 800 000 726 294 1 200 000
Erhållna bidrag/ersättningar m.m. 475 000 502 346 900 000

Summa föreningsintäkter 3 505 000 3 316 408 4 600 000

FÖRENINGENS KOSTNADER

Matchkostnader -1 600 000 -1 567 541 -1 300 000

Marknadsaktiviteter -70 000 -68 977 -115 000

Material/övr kostnader -750 000 -729 985 -1 100 000

Personalkostnader -1 000 000 -1 145 186 -1 900 000

Avskrivningar -76 000 -75 479 -75 000

Räntekostnader -5 000 -1 463 -10 000

Summa föreningskostnader -3 501 000 -3 588 631 -4 500 000

Årets resultat 4 000 -272 223 100 000
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Verksamheten
Hyrda lokaler/anläggningar
Kalix Bandy hyr av kommunen klubbrum och förråd i ishallen, kontor till kansli-
personalen, förråd till damlaget och klubbrum på övervåningen i bandybyggnaden.
Föreningen betalar även kommunen för försäljningsrätt och reklamförsäljningsrätt på
FOMAB Arena.

Nyttjande av kommunala lokaler
Föreningen nyttjar kommunens anläggning FOMAB Arena. Verksamhet bedrivs där sju
dagar i veckan under pågående säsong. Säsongen 22/23 har vi haft följande lag: Herrlag i
allsvenskan, herrlag i div 1, damlag i allsvenskan, F17, P14/16, P12/13 och Bandyskola/
Skridskoskola. Träningar pågår vanligtvis under fem timmar på vardagar och något mer
under helgen. Föreningen nyttjar även ex.vis Furuhedshallen, Sportcity och Part Arena.

Alla tre seniorlagen har kunnat genomföra sina serier enligt fastställt serieprogram. F17
har haft två sammandrag (i Stockholm och Finspång) samt deltagit i en cup i Rättvik.
Pojklagen som denna vinter tränat tillsammans deltog inte i några seriespel. P13 deltog i
två sammandrag och P16 i ett. Höjdpunkten på säsongen blev Youth Star Cup (YSC) i
Stockholm för U14, där Kalix tillslut stod som segrare.

Egna anläggningar
Föreningen har tre ”kiosker/försäljningsställen” uppställda på arenan. Kioskerna ut-
nyttjas normalt vid seniormatcherna, vid ungdomslagens matcher nyttjas oftast
klubbrummet i ishallen eller klubbrummet ovanför kansliet. Föreningen har själv byggt
omklädningsrum till herrarnas seniorlag.

Anställda
Föreningen har numera bara en kanslist anställd, Anette Söderlund, då Anette Vikström
avslutade sin anställning 230109, efter drygt 18 års tjänstgöring.

Medlemmar
Sedan föreningen bildades 1990 har 2012 st varit medlemmar, varav 156 st löste med-
lemskort för 2022/23.
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Lagens verksamhet
Herrlaget
Tränare Pär Nilsson

Mats Rönnqvist
Material/lagl Mikael Öhman
Material Sergei Noujdinov
Rehab team Sara Ekman
Målvaktsträn Markus Lindgren

Nyförvärv Jimmy Berglund
Vidar Fredriksson
Isac Köpsén
Jonathan Norén (del av säsongen) 

Förluster Casper Henriksson
Tuomas Mokko
Daniel Nilsson
Tony Vanha
Anton Voronchikhin

När vi summerar årets säsong för Kalix Bandys
herrar kan vi konstatera att det funnits många
toppar och många dalar. Förberedelserna inför
säsongen kantades (som vanligt vid det här laget)
av osäkerhet kring isläget på FOMAB Arena. Det
var länge osäkert när vi skulle gå på stor is, vilket
resulterade i många veckor inne i ishallen.

De försäsongsmatcher som spelades var i All-
svenska Supercupen i Uppsala och Västerås. Där
mötte vi Tillberga, Katrineholm och Tellus. Det
var bra matcher för oss där bristen på stor is syn-
tes och orken inte riktigt räckte till hela helgen. I
övrigt fick vi inte till några fler träningsmatcher,
då bristen på lag här uppe börjar bli påtaglig.

Seriepremiären för oss blev Rättvik på bortaplan.
Rättvik var ett lag som kom från Elitserien inför
säsongen och vi visste inte riktigt vart vi hade
dem inför matchen. De vinner även serien så
småningom och går upp till elitserien till säson-
gen 2023/24. Vi gör en bra match och hänger
med bra spelmässigt. Vi förlorar dock med 7-3,
vilket inte riktigt speglar matchbilden.

Serien tuffar på och vi är med och krigar i toppen
egentligen fram till att serien vänder kring jul och
nyår. Vi spelar överlag bra mycket tack vare att vi
håller oss från skador och sjukdomar, den tänkta
truppen är på plats och vi kan hålla oss till det
spel vi bestämt att spela.

I januari vänder det för oss, vi får problem med
skador och sjukdomar på rutinerade spelare, vi
sätter inte fasta situationer när vi behöver det,
grundspelet hackar och vi får det inte att
stämma. Vissa av de bärande spelarna får slita
ont och vi kanske spelade vissa spelare för hårt
vilket resulterade i fler mindre skador och ska-
vanker på några spelare.

Vi kan konstatera att det blir lite av en gene-
rationsväxling där vi använder oss av flera yngre
spelare som kommer in och gör det riktigt bra.
Hugo Olsson och Vidar Fredriksson gör många
matcher från start och utifrån deras förut-
sättningar med ålder, rutin och storlek är vi mer
än nöjda med deras säsong.

Casper Bergdahl gör även han en del inhopp och
visar att han är en stark spelare som snart är
redo för seniorbandy.

Sammanfattningsvis kan vi konstatera att vi var
med topplagen, då vi fick det att stämma. Vi
visade att vi kan konkurrera med alla lag i serien,
men fick även i år erfara att vi kan förlora mot
alla lag i serien om vi inte är med från start och
är väl förberedda inför matcherna.

En stor nackdel för oss denna säsong är att vi
kunde möta utvilade lag dag två på bortaresorna.
Det är något som vi inte ser som sportsligt rätt-
vist i alla lägen. Vi är givetvis inte nöjda med
tabellplaceringen (11/16), men någonstans känns
det som att det hade kunnat sluta på ett annat
sätt med lite medstuds och framför allt en bättre
andra halva av serien.

/Ledarstaben herrlaget
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Lagens verksamhet
Damlaget

Säsongen inleddes i slutet av maj med en gemen-
sam lagaktivitet och presentation av spelare och
ledare.

Under försäsongen låg fokus på kondition och
styrka, bestående av träningspass på bl.a FOMAB
Arena och gruppträningspass på Nova/TC. Vi hade
ett teoripass innan säsongen drog igång, där vi gick
igenom hur vi skulle spela försvar- och anfallsspel.

Inför säsongen fick vi in två nyförvärv från Väster-
ås SK i form av Clara Ulvemark och Sara Nordqvist.
Senare under säsongen anslöt även Noomi
Valikainen från finska Vastus. Truppen har bestått
av 20 spelare med en snittålder på ungefär 18 år.

Extra roligt att fyra spelare tagit klivet upp från
F17 och konkurrerat om en plats!

Serien inleddes i form av en bortaresa mot IFK
Rättvik och Edsbyns IF, tyvärr bara en poäng men
vi spelade väldigt bra med tanke på att vi bara
hade haft två ispass på stor is.

Efter den bortaresan spelades alla sju hemma-
matcher i en följd under perioden 20/11-5/2. I
december kom också vår första vinst, mot Söråker,
där vi kunde avgöra i slutminuten.

Säsongens bästa match kom i sista omgången
borta mot Umedalens IF som avslutades med ett
väldigt fint mål där bollen gick som på ett snöre
från målvakt till forward.

Totalt spelade vi 14 matcher, vann fem (Söråker,
HAIK*2, Umedalen), två oavgjorda, sju förluster
och blev 6:a i serien.

Genomgående under säsongen har vi spelat ett
stabilt försvarsspel och ett positivt anfallsspel
med variation i passningsspelet och många in-
blandade.

/Ledarna genom Mattias Snäll

18



1619



Lagens verksamhet
DIVISION 1 NORRA

Säsongen 2022/23 inleddes lite turbulent för
ortens division 1 lag. Karlsborgs BK meddelade
plötsligt att de skulle dra sig ur serien och då stod
17-18 spelare utan förening.

I sista minuten beslutades det att laget skulle gå in
under Kalix Bandys organisation, eftersom före-
ningen ansåg att det var viktigt att bibehålla vår
plantskola som vi kan slussa våra blivande
seniorer till. Samt att de behövde matcher för att
utvecklas vidare.

Stommen i laget består av rutinerade spelare som
både har spelat på högre och lägre nivå. De älskar
sporten och är mycket viktiga för att kunna skola
in våra juniorer till att bli etablerade seniorspel-
are.

Laget har tränat gemensamt två gånger i veckan,
sedan har en del spelare även tränat med allsven-
ska laget för att utvecklas ännu mer.

Under säsongen har tränaren Magnus Johansson
dragit en stort, tungt lass för att hålla nere kost-
naderna och ändå ge laget en spelmässig chans.

Laget har gjort tre tuffa bortaresor efter års-
skiftet, där de spelat tre matcher på tre dagar
(förutom sista resan då de spelade två matcher
under en helg). Allt för att hålla nere kostna-
derna. Spelarna/ledarna har även bekostat all
mat själv på bortaresorna.

Resultatmässigt har det gått både uppåt och
neråt. Beroende på att manskapet varierat uti-
från lagets samarbete med det allsvenska laget.
Det har spelats många jämna fina matcher, som
har slutat med uddamålsvinst.

Spelarna har uppskattat den nya serien med
mixen mellan Stockholmslag och lag norrifrån.
Det har medfört en större variation under
matcherna.

/Kansliet (gm info från tränaren)
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Lagens verksamhet
F17

Efter en säsong med bara träningsmatcher lite här
och där och med en lång sommar av vila, var det
dags att dra igång säsongen 22/23. Vi startade upp
träningarna i slutet av augusti med ispass inne i
ishallen.

Vi närmade oss november och äntligen skulle laget
få spela riktiga matcher i 11-mannaspel för första
gången och cup dessutom. Radionette cup i Rättvik.
Vi får möta suveräna lag som Västerås, Uppsala,
Mölndal/SK Höjden, Selånger med fler och vi spelar
fantastiskt bra, fast vi är nybörjare som lag.

Vi slutar på en bronsplats, som känns helt
fantastiskt!

Vi spelade i år även F17 Flickallsvenskan, där lagen
är 1-2 år äldre än dom flesta i vårat lag. Samman-
dragen spelade vi på Gubbängen i Stockholm och i
Finspång. Vi ställdes mot Hammarby, Uppsala
BoIS, Finspång och Västerås (tre stycken hall lag
dessutom, som tränat sedan juli månad på stor is).

Vi spelade jämna och tajta matcher mot lagen
men tyvärr räckte vi inte ända fram. Det var en
väldigt lärorik säsong. Långa resor som gjort att
laget och föräldrar har fått slita hårt för att för-
söka få ihop ekonomin till detta. Ett stort tack till
alla som bidragit.

Vi har även 3-4 tjejer som fått spela med
damlaget, där de verkligen fått visa vad de går för
och gjort det med bravur. En utvecklingskurva så
man baxnar. Dom har slitit på träningarna i både
dam och F17, det börjar nu visa sig. De skördade
frukten i form av att flera blev uttagna till regions-

turneringen som SBF anordnar varje år med de
tjejer som går vidare från bredd- och uttagnings-
lägren.

Ett extra plus till Ida Maria Andersson som
ställde upp och spelade med Umedalens IF, mot
vårat damlag, så de fick ihop ett fullt lag.

Tyvärr är truppen för tunn för att ha ett helt
eget F17 lag nästa säsong, men vi ska försöka
söka en samarbetspartner som vill spela till-
sammans med oss. Det börjar vara ganska
vanligt i flickserierna. Bandyfamiljen ☺

Nu tar vi lite ledigt innan världens längsta
försäsong tar vid.

/Lennart Alm
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FLICKALLSVENSKAN NORRA

Lag S V O F GM-IM D P

1 Hammarby IF 14 13 0 1 97-29 68 26

2 Västerås SK 14 8 2 4 54-30 24 18

3 Uppsala BoIS 14 8 1 5 54-36 18 17

4 Finspångs AIK 14 6 4 4 43-45 -2 16

5 Kalix Bandy 14 7 1 6 35-36 -1 15

FLICKALLSVENSKAN Match Mål Ass Tot Utv

Tyra Grönlund 8 4 1 5 0

Ida Bäckström 8 3 2 5 0

Ester Granström 8 4 0 4 0

Meya Wikström 8 1 2 4 9

Ida Maria Andersson 8 1 0 1 0

Heidi Raappana 8 0 1 1 12

Linnea Sandberg 8 0 0 0 6

Ada Olsson 8 0 0 0 6

Hannah Blombäck (Mv) 8 0 0 0 0

Linn Strömbäck 8 0 0 0 24

Thelma Persson 4 0 0 0 6

Malin Brännström 8 0 0 0 0

Lilly Granström 8 0 0 0 0

Svea Brandt 8 0 0 0 0

Clara Stenberg 8 0 0 0 0



Lagens verksamhet
P13 & P16

Säsongen 2022/23 inleddes som vanligt inne i Part
Arena efter fotbollssäsongen var slut. Vi blev dock
ovanligt länge inne i hallen och kom inte ut på stor is
förrän i början av november.

I år har vi kört i stort sett alla träningar med P13 och
P16 tillsammans. Det har fungerat superbra även
fast det är åldersskillnad.

Vi har haft en väldigt hög träningsnärvaro, som indi-
kerar att pojkarna tycker att det är väldigt roligt med
bandy.

Vi har haft tre sammandrag i Uleåborg. Vid det
första 5/11 med P13 mötte vi JPS, OLS och Narukerä
Den 4/12 med P16 mötte vi WP35 och OLS och
sedan var P13 dit igen 18/2, den gången var fd
målvakten Björn Hellmans barn, Max & Mili (endast
10 år) med i truppen.

Höjdpunkten för säsongen är såklart YSC på
Gubbängen, där vi tillslut även vann turneringen.
Innan turneringen startade så hade spelarna endast
spelat en match i formen 11-manna.

Under gruppspelet spelade vi tuffa matcher, men
där lyckades vi vinna alla utom första matchen. Väl i
slutspelet så vann vi kvartsfinalen mot Vetlanda och
sedan semifinalen mot Edsbyn.

I finalen mötte vi GT/76, det blev en jämn
tillställning, där vi i slutändan vann även denna
match med uddamålet. Alla spelare och ledare
uppträdde på ett väldigt bra sätt hela helgen, snacka
om goda ambassadörer…

Från P16 har Nils Johansson deltagit vid
uttagningslägret i Söderhamn till regionsturne-
ringen. Han blev sedan uttagen till Distrikt Nords lag
som gick hela vägen till finalen, men förlorade där
mot Småland.

Vi ledare vill rikta ett stort tack till alla spelare och
föräldrar, för det fina engagemang som alla bidrar
med.

/Ledarna genom Olov Englund

Kvartsfinaler:
GT/76 – Spånga Bandy 8-0
Edsbyns IF – Örebro SK U 6-0
Kalix Bandy – Vetlanda BK 3-0
Hammarby IF BF – Falu BS 2-0
Gustavsbergs IF BK – Stabaek 2-1
Semifinaler:
230205  GT/76 - Gustavsbergs IF BK 4-2
230205  Kalix Bandy - Edsbyns IF 4-3
Bronsmatch:
230205  Gustavsbergs IF BK - Edsbyns IF 2-4
Final:
230205  GT/76 - Kalix Bandy 2-3

Bandykul/Skridskokul

Vi drog igång säsongens skridskokul under
december månad under ledning av under-
tecknad samt med hjälp av några yngre spelare
från herr- och damlaget. Vi har tränat en timme i
veckan varje onsdag.

Under vintern har det varit flera skridskoåkare
av olika tidigare erfarenhet men alla har varit
välkomna att delta, erfarna såväl som nybörjare.

Vi har fokuserat på en mångsidig introduktion till
bandy med lekar, skridskoteknik, spel, stafetter
med mera.

Vädret har varit varierande men minerna hos
alla barn har alltid varit glad i sol som snö. Det
har varierat mellan 7-15 stycken deltagare
under passen och till nästa vinter siktar vi på att
starta lite tidigare, så kan vi få med oss flera nya
skridskoåkare och potentiella bandyspelare.

/Mattias Snäll
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YSC, Youth Star Cup grupp A, Stockholm 3-5/2

Lag S V O F GM-IM D P

1 GT/76 4 4 0 0 37-3 34 8

2 Kalix Bandy 4 3 0 1 22-10 12 6

3 Gustavsbergs IF 4 2 0 2 12-15 -3 4

4 Örebro SK U 4 1 0 3 10-19 -9 2

5 Falu BS 4 0 0 4 3-37 -34 0



Resultat / Statistik
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BANDYALLSVENSKAN

Lag S V O F GM-IM D P

1 IFK Rättvik 22 19 1 2 132-60 72 39

2 Åby/Tjureda IF 22 15 4 3 147-84 63 34

3 IFK Kungälv 22 15 3 4 114-74 40 33

4 TB Västerås 22 15 2 5 117-69 48 32

5 Örebro SK 22 14 2 6 143-92 50 30

6 Nässjö IF 22 14 1 7 124-88 36 29

7 Ljusdals BK 22 12 2 8 127-96 31 26

8 IF Boltic 22 10 6 6 99-90 9 26

9 Tellus Bandy 22 8 4 10 97-105 -8 20

10 Katrineholm Bandy 22 8 1 13 84-118 -34 17

11 Kalix Bandy 22 7 1 14 85-110 -25 15

12 Falu BS 22 5 4 13 75-110 -35 14

13 Borlänge Bandy 22 6 2 14 59-104 -45 14

14 Lidköpings AIK 22 5 3 14 77-130 -53 13

15 Surte BK 22 3 1 18 79-137 -58 7

16 Västanfors IF 23 1 1 20 50-142 -92 3

Lag Straffar Hörnor Mål SM HM FM StM Självmål 1 HM % ² StM % ³ Utv

Borlänge Bandy 6 133 59 39 17 0 3 0 13% 50% 425

Falu BS Bandy 11 151 75 55 14 0 6 0 9% 55% 600

IF Boltic 14 206 99 65 24 2 8 0 12% 57% 485

IFK Kungälv 6 192 114 91 17 1 5 0 9% 83% 420

IFK Rättvik 8 224 132 91 34 0 7 0 15% 88% 450

IK Tellus 12 180 97 71 19 0 7 0 11% 58% 530

Kalix Bandy 10 189 85 57 20 3 5 0 11% 50% 455

Katrineholm Bandy 5 169 84 70 11 0 3 0 7% 60% 445

Lidköpings AIK 6 171 77 54 19 0 4 0 11% 67% 570

Ljusdals BK 6 217 127 106 16 1 4 0 7% 67% 540

Nässjö IF 8 211 124 84 32 0 7 1 15% 88% 395

Surte BK 7 142 79 60 15 0 3 1 11% 43% 470

TB Västerås 8 188 117 100 12 0 5 0 6% 63% 390

Västanfors IF Bandy 7 170 50 37 7 1 5 0 4% 71% 660

Åby/Tjureda IF 3 219 147 116 29 0 2 0 13% 67% 350

Örebro SK Bandy 10 206 143 101 33 3 6 0 16% 60% 440

¹ När ett lag gör självmål räknas det som mål för motståndaren. Mål här betyder att en motståndare har gjort självmål

² Antal procent av hörnorna som blir mål.

³ Antal procent av straffarna som blir mål.

BANDYALLSVENSKAN Match Mål Ass Tot Utv

Johan Sundquist 22 30 3 33 20

Anton Khrapenkov 22 5 19 24 35

Simon Viklund 16 19 3 22 35

Niklas Sundqvist 22 3 19 22 30

Janne Rintala 22 7 11 18 40

Jimmy Berglund 18 13 2 15 45

Jonathan Johansson 22 1 3 4 50

Robin Alamaa 18 1 2 3 50

Vidar Fredriksson 15 2 2 4 15

Casper Bergdahl 15 2 0 2 0

Mattias Snäll 13 1 0 1 10

Isac Köpsén 5 1 0 1 0

Oskar Sundqvist (Mv) 22 0 1 1 0

Niclas Rönnqvist 19 0 1 1 20

Mikael Jansson 12 0 1 1 10

Clas Karlsson 21 0 0 0 40

Hugo Olsson 20 0 0 0 15

Joel Snäll (Mv) 22 0 0 0 20

Casper Henriksson 1 0 0 0 10

Linus Krantz 2 0 0 0 0

Jonathan Wikström 2 0 0 0 0

SM = spelmål
HM = hörnmål
FM = frislagsmål
StM = straffmål
Utv = utvisningsminuter



Resultat / Statistik
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ALLSVENSKAN DAM NORRA

Lag S V O F GM-IM D P

1 IFK Rättvik 14 13 0 1 97-29 68 26

2 Söråkers IF Dam 14 8 2 4 54-30 24 18

3 Umedalens IF 14 8 1 5 54-36 18 17

4 Edsbyns IF 14 6 4 4 43-45 -2 16

5 Östersunds BS 14 7 1 6 35-36 -1 15

6 Kalix Bandy dam 14 5 2 7 32-46 -14 12

7 Härnösands AIK 14 3 0 11 43-68 -25 6

8 Bollnäs GIF 14 1 0 13 31-99 -68 2

Lag Straffar Hörnor Mål SM HM FM StM Självmål 1 HM % ² StM % ³ Utv

Bollnäs GIF 5 58 31 17 8 2 3 1 14% 60% 280

Edsbyns IF 5 100 43 38 2 0 3 0 2% 60% 455

Härnösands AIK 11 120 43 35 3 1 4 0 3% 36% 335

IFK Rättvik 7 162 97 80 14 0 3 0 9% 43% 260

Kalix Bandy Dam 6 132 32 26 4 0 1 1 3% 17% 255

Söråkers IF Dam 18 146 54 38 6 0 10 0 4% 56% 200

Umedalens IF 8 125 54 39 12 0 3 0 10% 38% 200

Östersunds BS 5 115 35 30 1 2 2 0 1% 40% 285

¹ När ett lag gör självmål räknas det som mål för motståndaren. Mål här betyder att en motståndare har gjort självmål

² Antal procent av hörnorna som blir mål.

³ Antal procent av straffarna som blir mål.

ALLSVENSKAN DAM Match Mål Ass Tot Utv

Emma Lambertsson 13 11 2 13 10

Emma Andersson 14 7 2 9 15

Natalie Strömberg 14 5 2 7 10

Noomi Valikainen 5 2 2 4 20

Caroline Strömberg 14 0 3 3 30

Ida Sandin 13 2 0 2 40

Elina Nilsson 14 1 1 2 10

Hanna Olsson 4 1 1 2 0

Lova Rydell 14 0 2 2 40

Maria Strömberg 8 1 0 1 0

Clara Ulvemark 6 1 0 1 0

Linnea Sandberg 14 0 1 1 10

Katja Illarionova (Mv) 14 0 0 0 0

Hannah Blombäck (Mv) 12 0 0 0 0

Jenna Nilsson 14 0 0 0 10

Sara Nordqvist 11 0 0 0 30

Moa Berggren 10 0 0 0 20

Linn Bäckström 1 0 0 0 0

Ada Olsson 10 0 0 0 0

Linn Strömbäck 5 0 0 0 0

Thilde Nilsson 3 0 0 0 0

SM = spelmål
HM = hörnmål
FM = frislagsmål
StM = straffmål
Utv = utvisningsminuter



Resultat/statistik
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Verksamhetens art och inriktning
Kalix Bandy har som ändamål att bedriva sin idrottsliga verksamhet i enlighet med 
”Idrottsrörelsens verksamhetsidé”.

Vi vill på alla nivåer bedriva vår idrott så att den utvecklar människor positivt såväl fysiskt och 
psykiskt som socialt och kulturellt.

Därför vill vi utforma vår idrott så att:
- den i alla led ständigt utvecklas och förbättras till form och innehåll
- alla som vill, oavsett ras, religion, ålder, kön, nationalitet, fysiska och psykiska förutsättningar, 

får vara med i föreningsdriven idrottsverksamhet
- den ger upplevelser och skapar kontakt mellan människor ur olika samhällsgrupperingar
- de som deltar får vara med och bestämma om och ta ansvar för sin verksamhet
- den ger alla som deltar en kamratlig och trygg social gemenskap

DIV 1 NORRA

Lag S V O F GM-IM D P

1 Gustavsbergs IF 16 11 2 3 108-57 51 24

2 Djurgården IF 16 11 2 3 94-46 48 24

3 Helenelunds IK 16 12 0 4 76-50 26 24

4 UNIK/BoIS 16 10 0 6 92-58 34 20

5 Skutskärs IF 16 9 0 7 84-56 28 18

6 Östersunds BS 16 6 4 6 80-74 6 16

7 GT/76 16 7 2 7 77-76 1 16

8 SIF Norrtelje BF 16 7 2 7 68-80 -12 16

9 Järvsö Bandy 16 5 3 8 63-76 -13 13

10 Kalix U 16 5 1 10 57-76 -19 11

11 Umedalens IF 16 2 1 13 33-101 -68 5

12 Selånger SK 16 2 1 13 45-127 -82 5

DIV 1 NORRA Match Mål Ass Tot Utv

Vidar Fredriksson 13 15 2 17 10

Pontus Bergdahl 10 11 1 12 20

Anton Hellman 14 4 4 8 20

Isac Köpsén 12 4 4 8 10

Robin Larsson 14 3 5 8 20

Josef Sandlund 16 3 4 7 80

Hugo Olsson 13 1 5 6 15

Jens Karlsson 15 3 3 6 10

Jonathan Wikström 9 4 1 5 30

Mattias Snäll 5 3 1 4 0

Linus Krantz 11 0 3 3 20

Ludvig Frohm 9 3 0 3 0

Niklas Sundqvist 2 1 2 3 0

Anton Stenman 15 0 2 2 15

Casper Bergdahl 8 1 0 1 0

Casper Henriksson 3 1 0 1 90

Per Nilsson 3 0 1 1 0

Samuel Henriksson Mv 16 0 1 1 10

Erik Nilsson 9 0 0 0 10

Jonatan Norén 1 0 0 0 0

Nils Johansson 8 0 0 0 30

Robin Alamaa 1 0 0 0 0

Simon Zakrisson Mv 1 0 0 0 0

Wilmer Andersson 4 0 0 0 110



Verksamhetsplan 2023/24
MÅLSÄTTNINGAR 
Övergripande målsättningar verksamhetsåret
2023/24

▪Vara representerad topp-fem i både herrarnas
och damernas bandyallsvenska.

▪ Satsa på välutbildade ledare och spelare som
representerar föreningen positivt både på och
utanför arenorna.

▪ Fortsätta den sportsliga och sociala utvecklin-
gen inom flick- och dambandyn i föreningen.

▪ Stärka samarbetet och utvecklingen av regional
ungdomsbandy mellan Luleå och Uleåborg.

▪ Fortsätta med att lära unga åka skridskor och
att successivt gå över till bandykul.

▪ Fortsätta attrahera ungdomar att satsa på
bandyn så att det i sin tur garanterar att före-
ningen kan ställa upp med ungdomslag på både
pojk- och flicksidan i de nationella seriesys-
temen.

▪ Stärka föreningens ekonomi som förutom att
den är i balans även utvecklas och har ett posi-
tivt framtida kassaflöde.

▪ Fortsätta att långsiktigt bygga både verksam-
heten och ekonomin för framtida bandy-
satsningar.

▪ Fortsätta att jobba för en multiarena i kom-
munen.

▪ Fortsätta ta ansvar med målet att alla som
representerar föreningen tar ett idrottsligt,
socialt och kulturellt samhällsansvar som i
grunden fokuserar på att utveckla våra barn och
ungdomar.

▪Vara en intressant samverkanspartner för
näringsliv och samhälle, som ger oss en
gemensam nytta.

▪ Fortsätta att positivt marknadsföra föreningen
och kommunen, såväl lokalt och nationellt som
internationellt.

▪Vara välkomnande till vår verksamhet så att alla
känner trivsel, kamratskap och sammanhåll-
ning.

▪Vara intressant, samarbetsvillig och öppen i
relation till media som resulterar i en positiv
bevakning.

▪ Lyfta fram jämställdheten inom bandyn, både
på spelar- och ledarsidan.

▪Ge möjlighet till både spelare och ledare som
vill testa sina idrottsliga gränser, där de får
tillfälle att njuta av bandyn och dela den värde-

fulla sociala gemenskapen inom bandy-
familjen.

▪ Motverka droganvändning samt alla former av
diskriminering.

TÄVLING/VERKSAMHET
Var hittar du Kalix Bandy i vinter?
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Herr (Bandyallsvenskan)

Dam (Allsvenskan Norra)

F17 i samarbete med annan förening

P15 (08)/09/10/11

Ett yngre flicklag

Bandykul/Skridskokul

Kalix Cup, ungdom



Verksamhetsplan 2023/24
MARKNAD & ARRANGEMANG 
Ekonomi och ansikte utåt i en härlig harmoni

Utveckling av partnerskap (produkter och
samarbeten), modernisering, sponsoraktivi-
teter (klubblokal och grillkåta), Bandytidnin-
gen etc.

Bandyns Dag (oktober), Skyltsöndag (decem-
ber), höstlovsaktiviteter och företagsträffar.

Ständig utveckling av att göra våra matcher
mer tilltalande och locka en större publik.
Föreningen trycker Matchprogram till Herr
och Dam.

Fortsatt utveckling av hemsidan och sociala
medier, hög aktivitet gentemot media samt
nystart med souvenirer.

EGNA FÖRENINGSAKTIVITETER
Var kommer vi mer ägna oss åt?
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Partnerskap

Event

Matcher

Marknadsföring

P M

ME

Lotterier (ett större båt-

lotteri, matlotterier, 

50/50 etc.).

Utbildning av ledare.

Medlemsvärvning.

Funktionärsträffar två
gånger under säsongen.

Upptaktsträffar med herr-
respektive damlaget.

Upptaktsträffar med alla
ungdomslag, ledare och
lagföräldrar.
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